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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Anna Ekström (S)

2021/22:1190 Minskat antal platser på yrkeshögskolan

Yrkeshögskolan tillhör de utbildningsformer där flest får adekvat arbete efter 
avslutad utbildning. Tillika är det ofta dessa utbildningar som arbetsmarknaden 
efterfrågar och där företagen till och med ber om att man ska utöka volymen på 
utbildningarna. Detta eftersom samhällsbehovet är så pass stort. Tillika är det 
den utbildningsform som ger mest mervärde till samhället per utbildningsplats, 
betydligt mer mervärde än att till exempel utöka antalet utbildningsplatser på 
våra högskolor. 

Det förekommer nu trovärdiga uppgifter om att antalet utbildningsplatser på 
yrkeshögskolan har minskat i år, detta med hela 5 000 platser. Detta ter sig som 
ytterst obetänksamt och samhällsskadligt, taget samhällsbehovet i beaktande. 

Jag vill därför fråga utbildningsminister Anna Ekström:

 

Instämmer ministern i uppgifterna om att antalet platser på yrkeshögskolan har 
minskat detta år och avser ministern i så fall vidta några åtgärder för att 
motverka minskningen? 

………………………………………

Robert Stenkvist (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-02
Besvaras senast
2022-03-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


